
Zaaknr. 827905 ingediende reacties / zienswijzen 

 

Fam. [naam] 

Geachte gemeente, 

 

Tijdens een bijeenkomst met dorpsgenoten na een uitvaart van een goede kennis, hoorde ik voor het 

eerst over een uitbreidingsplan van [naam] Wijdenes BV.  

Ik begreep dat het zou gaan over een uitbreiding van de schuren naar achteren. 

 

De eerste vraag die bij me opkwam was: 

1. Hoe komt het dat wij als naaste buren hier niet van op de hoogte worden gebracht? Is het de 

bedoeling dat we dit, min of meer bij toeval ergens moeten lezen, of zoals nu horen op een niet 

geplande bijeenkomst?  

Gelukkig kon ik op de site van de gemeente Drechterland een en ander vinden over deze plannen, 

bekend onder het nr. NL.IMRO.0498.WPKerkbuurt66a-ON01 

 

Onder dit nummer staat een zeer uitgebreide toelichting op de plannen die neerkomen op een 

uitbreiding van de schuren naar achteren ter grootte van 55x75 mtr.  

Nu hebben wij als naaste buren al eerder te maken gehad met uitbreidingsplannen met toen nog de 

firma gebr. [naam], waar de vader en de oom van de huidige directeur de scepter zwaaide.  

Dat oplopende conflict zou ik niet graag nog een keer willen meemaken, maar het heeft uiteindelijk 

wel gerelateerd in een convenant (25-3-1993) waarin in artikel 1 lid 5 het volgende is opgenomen: 

1.5 De uitbreiding van de bedrijfsgebouwen op perceel Kerkbuurt 66 is de laatste uitbreiding die 

mogelijk is, exclusief de mogelijkheid van kassenbouw achter de bestaande en geprojecteerde 

bedrijfsgebouwen 
 

Het convenant is getekend door alle partijen, alsmede door de burgemeester en wethouder. Naar 

aanleiding van dit convenant wilde de Gemeente toestaan dat er voor deze ene keer een 

uitzondering werd gemaakt voor de uiterste achtergrens van bedrijfsgebouwen, tw 150 meter vanaf 

de rooilijn (met een maximum van 1ha) 

 

Ook al is ons uitzicht vanaf onze tuin al jarenlang een stuk verminderd door deze grote hal, we zijn 

er aan gewend en we gunnen het alle ondernemers om hun bedrijf te optimaliseren. 

 

Vraag 

2. Zou het artikel 1.5 uit het genoemde convenant niet meer geldig zijn, terwijl het bedrijf dezelfde 

is en de rechtsvorm is veranderd?  

3. Is het gemeentelijk beleid veranderd nu nogmaals een uitbreiding wordt gevraagd van 55 meter 

het land in?  

 

In de toelichting op het plan wordt een aantal stellingen geponeerd, waaruit kan worden afgeleid dat 

in het bestemmingsplan Drechterland-Zuid de mogelijkheid is opgenomen dat het bouwvlak kan 

worden vergroot. (1.1) 

 

Vraag  

4. Heeft de indiener dit bij het rechte eind?  

 

Uitgebreid wordt ingegaan op de landschappelijk veranderingen van de uitbreiding, waarbij het met 

name vanaf de Jongeweer er slechts een geringe verandering in het landschap merkbaar zou zijn 

van wege de afstand en vanwege de in het plan getekende bomenrij  



van inheemse bomen. Maar nergens in de toelichting wordt vermeld hoe het zit met het uitzicht 

vanaf de tuinen rechts en links van het bedrijf. Wij zelf wonen op de Kerkbuurt 56 en ik zal u 

zeggen dat er een flinke hap wordt genomen uit ons huidige uitzicht als deze plannen doorgaan. 

 

Vraag  

5. Klopt het dat in de huidige gedachtegang er geen rekening meer hoeft te worden gehouden met 

de naaste buren met betrekking tot uitzicht en eventuele waardevermindering van de woning? 

 
Vanwege de bouw van een schuur van ruim 4000m2 moet er ook iets gebeuren met het af te voeren 

hemelwater. Gesuggereerd wordt om de nabijgelegen sloot te verbreden. 

 

Vraag 

6. Welke sloot wordt hier bedoeld?  

Verderop in de bijlage waar het gaat om de landelijke inpassing wordt in punt 4. bij de 

uitgangspunten geschreven dat ten noorden van de bomenrij geen bedrijfsmatige activiteiten 

plaatsvinden. Het kavel wordt daar ingezaaid met gras.  

Op dit moment is het zo dat alle ‘afval’ van de bollen na de oogst wordt gedumpt op een plek ten 

noorden van het bedrijf, op een wijze dat er langzaam een berg ontstaat, dat behoorlijke proporties 

krijgt. Eens per jaar wordt dit afval uitgereden over de landerijen hier in de buurt.  

 

Vraag 

7. Zou met deze opmerking bedoeld worden dat de afvalberg niet meer achter onze tuinen wordt 

gebouwd, maar elders?  

Op de site van de gemeente tref ik dit uitbreidingsplan aan.  

 

Vraag 

8. Hoe gaat de gemeente hier verder mee om?  

9. Wordt dit plan getoetst aan de bestaande regels? 



10. Wordt een en ander besproken tijdens een commissievergadering?  

11. Worden er dan kritische vragen gesteld richting indieners of is het hamerstuk?  

 

Onder in een kast, trof ik alle stukken aan die betrekking hebben op de vorige uitbreiding. Blijkbaar 

heb ik nooit de behoefte gevoeld om het 10 cm dikke dossier weg te gooien.  

Zoals gezegd, ik gun iedereen het beste voor zijn bedrijf en als alles conform het boekje gaat, ben ik 

de laatste die daarover gaat klagen. 

Maar ik ben toch benieuwd hoe dit verder gaat. Met name omdat ik uit de stukken lees dat het 

bedrijf hier al een flinke tijd mee bezig is en er al heel veel onderzoek is geweest.  

 

Ik weet niet of dit de juiste manier is om u als gemeente te benaderen, maar ik kon niet zo snel een 

andere manier bedenken. 

Graag zou ik van u een ontvangstbevestiging van deze mail ontvangen en uiteraard een antwoord op 

de door mij gestelde vragen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

[naam] 

[adres] 

p.s. navraag leert dat ook mijn andere buren niets wisten over deze plannen! 

 

 

 

 

 

 

  



829232 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Bijgaand zend ik u namens mr. [naam] een zienswijze. De zienswijze wordt tevens per post aan u 

verzonden. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

[naam] 

Secretaresse 

 

 

 



 

[Vertegenwoordiger 

appellant] 

[naam] 

[namen] [adres] 
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[naam] 



Bij zaaknr 696853: 

 
[namen 

appellanten] 

 



[adres] 





 
 
  

[namen appellanten] 


